

Cpl C.G. Saunders



Cpl Christopher Saunders was born into a military family on 11 April 1999 in Greenfield Park, Québec.

Cpl Saunders enrolled in the CAF as an Electrical Generating Systems technician in Kingston, Ontario, on 19 April 2018. Following Basic Training at CFLRS in Saint-Jean-sur-Richelieu, Québec, he moved to CFSME in Gagetown, New Brunswick, for QL3.

Upon the completion of QL3, Chris was posted to the Construction Engineering Flight of 14 Mission Support Squadron in July 2019. Cpl Saunders spent his time at CFB Greenwood improving the stand-by power equipment and taking part in numerous taskings to support domestic operations and exercises. Over four years of service, Chris received multiple coins for his work, dedication, and ability to lead fellow soldiers on exercises across Canada.

Cpl Saunders will release from the CAF on 03 October 2022 and move to a position with Aggreko Canada Inc. as an Electrical Generator Technician.

Cpl C.G. Saunders

Cpl Saunders est né dans une famille militaire le 11 avril 1999 à Greenfield Park, au Québec.

Il s'est enrôlé dans les FAC en tant que technicien en systèmes de production d'électricité à Kingston, en Ontario, le 19 avril 2018. Après la formation de base à ELRFC à Saint-Jean-sur-Richelieu, Québec, il a déménagé à l'ÉGMFC à Gagetown, au Nouveau-Brunswick pour NQ3.

À la fin de NQ3, il a été affecté à l'Escadrille de génie construction du 14^e Escadron de soutien de mission en juillet 2019. Cpl Saunders a passé son temps à la BFC Greenwood à améliorer l'équipement électrique de secours et à participé à de nombreuses tâches pour soutenir les opérations et les exercices nationaux. Au cours de ses quatre années de service, il a reçu plusieurs écus pour son travail, son dévouement et sa capacité à diriger des camarades soldats lors d'exercices partout au Canada.

Cpl Saunders prendra sa libération des FAC le 3 octobre 2022 et passera à un poste chez Aggreko Canada Inc. en tant que technicien en génératrice électrique